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Protokół nr XIV/2019 
z XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 18 grudnia 2019 roku  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojcieszycach. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk BRG nr 172/2019), 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020 – 2024 (druk BRG 

173/2019), 

c) przystąpienia Gminy Kłodawa do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Osób Niepełnosprawnych (druk BRG nr 198/2019), 

d) zmiany uchwały Nr XII/97/2019 z dnia 30 października 2019r. w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowych na dofinansowanie przedsięwzięć inwestycyjnych służących 

ochronie powietrza (druk BRG nr 199/2019), 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej (druk BRG 200/2019), 

f) przejęcia od Powiatu Gorzowskiego zadania pod nazwą „Remont drogi powiatowej nr 1417 F 

ul. Wiejska w miejscowości Santocko oraz remont drogi powiatowej nr 1406 F ul. Wojcieszycka 

w miejscowości Kłodawa” (druk BRG Nr 202/2019),  

g) uchwalenia Statutu Sołectwa Kłodawa (druk BRG Nr 187/2019), 

h) uchwalenia Statutu Sołectwa Mironice (druk BRG Nr 188/2019), 

i) uchwalenia Statutu Sołectwa Santoczno (druk BRG Nr 189/2019), 

j) uchwalenia Statutu Sołectwa Łośno (druk BRG Nr 190/2019), 

k) uchwalenia Statutu Sołectwa Chwalęcice (druk BRG Nr 191/2019), 

l) uchwalenia Statutu Sołectwa Santocko (druk BRG Nr 192/2019), 

ł)    uchwalenia Statutu Sołectwa Rybakowo (druk BRG Nr 193/2019), 

m) uchwalenia Statutu Sołectwa Różanki (druk BRG Nr 194/2019), 

n) uchwalenia Statutu Sołectwa Różanki - Szklarnia (druk BRG Nr 195/2019), 

o) uchwalenia Statutu Sołectwa Wojcieszyce (druk BRG Nr 196/2019), 

p) uchwalenia Statutu Sołectwa Zdroisko (druk BRG Nr 197/2019), 

q) planu pracy Rady Gminy Kłodawa (druk BRG 201/2019). 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 10:00). 
  
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 
XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
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Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 14 radnych,  

a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – zawnioskowała o wprowadzenie do punktu 6 porządku obrad 
poniższych projektów uchwał w sprawach: 

1) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 r.; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2019-2022; 

3) w sprawie zmiany przebiegu ulicy Leszczynowej w miejscowości Santocko; 

4) w sprawie zatwierdzenia utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior+ w Santocku (druk BRG nr 

204/2019); 

5) w sprawie zatwierdzenia utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior+ w Różankach (druk BRG 

nr 205/2019); 

6) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia – Klubu 

Senior+ w Gminie Kłodawa (druk BRG nr 206/2019). 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – po otrzymaniu akceptacji Radnych, poddał 
pod głosowanie wprowadzenie jako punktów od 6t do 6z podjęcie uchwał w ww. kolejności. 

GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Protokół z XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności międzysesyjnej. 
Radna Bożena Adamczak – podziękowała za wykoszenie rowu melioracyjnego przy ulicy Myśliwskiej 
oraz  biegnącego od ul. Wiśniowej do Osiedla Parkowego w Różankach.  Uważa,  iż należy wykarczować 
rów przy ulicy  Klonowej.  

Radny Wiesław Witczyk – podziękował za ozdoby świąteczne zamontowane na Osiedlu Marzeń  
w Kłodawie. 

Ad. 6a. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok (druk BRG nr 
172/2019). 
Wójt  Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przedstawił pozytywną opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej dotyczącą niniejszego projektu uchwały i przypomniał, iż projekt uchwały został 
przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2020 rok. 
 
GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/112/19. 
 
Ad. 6b. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 

na lata 2020 – 2024 (druk BRG 173/2019). 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – wprowadził do tematyki projektu uchwały, 
następnie przedstawił pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą niniejszego 
projektu i przypomniał, iż został on przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa 
na lata 2020 – 2024 (druk BRG 173/2019). 
 
GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
 
Głosy za   14 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/113/19. 
 
W tym momencie do obrad dołączył Radny Damian Żołędziejewski. 
 
Ad. 6c. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kłodawa do realizacji Programu „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych (druk BRG nr 198/2019). 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kłodawa do realizacji Programu „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Osób Niepełnosprawnych. 

 
GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/114/19. 
 
Ad. 6d. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2019 z dnia 30 października 2019r. w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie przedsięwzięć 
inwestycyjnych służących ochronie powietrza (druk BRG nr 199/2019). 
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Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/97/2019 z dnia 30 października 2019r. 
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie przedsięwzięć 
inwestycyjnych służących ochronie powietrza. 
 
GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/115/19. 
 
Ad. 6e. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej (druk BRG 200/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej. 
 
GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/116/19. 
 
Ad. 6f. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Gorzowskiego zadania pod nazwą „Remont 
drogi powiatowej nr 1417 F ul. Wiejska w miejscowości Santocko oraz remont drogi powiatowej nr 
1406 F ul. Wojcieszycka w miejscowości Kłodawa” (druk BRG Nr 202/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Gorzowskiego zadania pod nazwą 
„Remont drogi powiatowej nr 1417 F ul. Wiejska w miejscowości Santocko oraz remont drogi 
powiatowej nr 1406 F ul. Wojcieszycka w miejscowości Kłodawa”. 
 
GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/117/19. 
 
Ad. 6g. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kłodawa (druk BRG Nr 187/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – omówił projekt uchwały oraz procedury 
towarzyszące opracowaniu projektu statutów sołectw. 
 
Radny Jan Kubera – zapytał, jakie konsekwencje przewiduje projekt statutu w przypadku negatywnego 
zaopiniowania przez Zebranie Wiejskie działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – odpowiedział, iż w dalszej części projektu 
określono możliwość odwołania Sołtysa. 
 
Radny Jan Kubera – powiedział, iż Zebranie Wiejskie powołuje i odwołuje Sołtysa. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – powiedział, iż nie Zebranie Wiejskie tylko 
Zebranie Wyborcze, co zostało rozróżnione w niniejszym projekcie ze względu na wymagania prawne. 
 
Radca Prawny dr. Krzysztof Grzesiowski – powiedział, iż w statucie określane są zasady powoływania i 
odwoływania Sołtysa. Zebranie Wiejskie ma możliwość negatywnego zaopiniowania działalności 
Sołtysa i Rady Sołeckiej, konsekwencją czego może być zrzeczenie się pełnionych funkcji lub 
sporządzenie przez mieszkańców wniosku o odwołanie Sołtysa, skierowanego do Rady Gminy. 
 
Radny Jan Kubera – zaproponował, aby zamienić sformułowanie dotyczące przekazywania protokołów   
z posiedzeń rad sołeckich w następujący sposób „ sołtysi powinni dostarczyć protokół z posiedzenia 
Rady Sołeckiej”. 
 
Radca Prawny dr. Krzysztof Grzesiowski – wyjaśnił, że zamiana nic nie da, ponieważ sformułowanie 
„powinni” w świetle prawa oznacza obowiązek. 
 
Radny Jan Kubera  - wyraził sprzeciw przeciw dopuszczeniu osób niepełnoletnich do kandydowania w 
wyborach do rad sołeckich twierdząc,  iż jest to nowy zapis nie skonsultowany z sołtysami. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - przypomniał, iż ta kwestia dyskutowana była 
z sołtysami na wspólnym posiedzeniu komisji i zapis w takim kształcie został przyjęty większością głosów 
w wyniku głosowania. Dodał, że projekt uchwały poddany był konsultacjom społecznym co oznacza, iż 
był konsultowany nie tylko z sołtysami ale wszystkimi mieszkańcami. 
 
Radny Jan Kubera – odnosząc się do par. 30 nie zgodził się na to, aby w przypadku odwołania sołtysa i 
rady sołeckiej na tym samym zebraniu dokonać ponownych wyborów. Uważa, że brak jest czasu na 
przemyślenie kandydatur. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej  Korona – wyjaśnił, że sytuacja opisana przez radnego 
Kuberę dotyczy przeprowadzenia wyborów uzupełniających w sytuacji, kiedy np. jedna osoba 
zrezygnuje. W przypadku wyboru sołtysa i rady sołeckiej obowiązuje cała procedura związana ze 
zwołaniem zebrania wyborczego. 
 
Po dalszej dyskusji Radny Jan Kubera złożył wniosek, aby par. 32 ust. 2 zakończyć po słowach „par. 27 
Statutu”. 
 
Przewodniczący Radny Gminy Andrzej Korona poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jana Kubery. 
GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   1 
Głosy przeciw   14 
Głosy wstrzymujące się  0 
Wniosek Radnego Jana Kubery został odrzucony. 
 
Radny Gerard Bieryło – podziękował komisji statutowej a zwłaszcza Przewodniczącemu Rady 
Andrzejowi Koronie za zaangażowanie w pracę nad opracowaniem Statutów Sołectw. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem dalszych uwag, poddał 
pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Głosy za   14 
Głosy przeciw   1 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/118/19. 
 
Ad. 6h. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mironice (druk BRG Nr 188/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mironice. 
 
GŁOSOWANIE NR 11 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/119/19. 
 
Ad. 6i. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Santoczno (druk BRG Nr 189/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Santoczno. 
 
GŁOSOWANIE NR 12 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/120/19. 
 
Ad. 6j. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Łośno (druk BRG Nr 190/2019) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Łośno. 
 
GŁOSOWANIE NR 13 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/121/19. 
 
Ad. 6k. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chwalęcice (druk BRG Nr 
191/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Chwalęcice. 
 
GŁOSOWANIE NR 14 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/122/19. 
 



 

7 
 

Ad. 6l. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Santocko (druk BRG Nr 192/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Santocko. 
 
GŁOSOWANIE NR 15 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/123/19. 
 
Ad. 6m. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Rybakowo (druk BRG Nr 
193/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Rybakowo. 
 
GŁOSOWANIE NR 16 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/124/19. 
 
Ad. 6n. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Różanki (druk BRG Nr 194/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Różanki. 
 
GŁOSOWANIE NR 17 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/125/19. 
 
Ad. 6o. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Różanki - Szklarnia (druk BRG Nr 
195/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Różanki - Szklarnia. 
 
GŁOSOWANIE NR 18 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/126/19. 
 
Ad. 6p. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wojcieszyce (druk BRG Nr 
196/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wojcieszyce. 
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GŁOSOWANIE NR 19 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/127/19. 
 
Ad. 6q. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Zdroisko (druk BRG Nr 197/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Zdroisko. 
 
GŁOSOWANIE NR 20 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/128/19. 
 
Ad. 6r. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Kłodawa (druk BRG 201/2019). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 21 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/129/19. 
 
Ad. 6t. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 r. 
Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 r. 
 
GŁOSOWANIE NR 22 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/130/19. 
 
Ad. 6u. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2019-2022. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2019-2022. 
 
GŁOSOWANIE NR 23 (załącznik nr 2 do protokołu) 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/131/19. 
 
Ad. 6w. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ulicy Leszczynowej w miejscowości Santocko. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ulicy Leszczynowej w miejscowości 
Santocko. 
 
GŁOSOWANIE NR 24 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/132/19. 
 
Ad. 6x. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior+  
w Santocku (druk BRG nr 204/2019). 
Sekretarz Karolina Niciejewska – omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior+  
w Santocku. 
 
GŁOSOWANIE NR 25 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/133/19. 
 
Ad. 6y. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior+  
w Różankach (druk BRG nr 205/2019). 
Sekretarz Gminy Karolina Niciejewska – omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Senior+  
w Różankach. 
 
GŁOSOWANIE NR 26 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/134/19. 
 
Ad. 6z. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  
w ośrodkach wsparcia – Klubu Senior+ w Gminie Kłodawa (druk BRG nr 206/2019). 
Sekretarz Gminy Karolina Niciejewska – omówiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  w 
ośrodkach wsparcia – Klubu Senior + w Gminie Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 27 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIV/135/19. 
 
Ad. 7. Wolne wnioski. 
Radny Roman Leśnicki – podziękował wszystkim za współpracę w 2019 roku. 
 
Radna Bożena Adamczak – podziękowała za szybką, realną i dużą pomoc przy organizacji  uroczystości 
odsłonięcia pomnika Pana Jana Kuleszy bohatera walczącego pod Monte Cassino. 
 
Radny Gerard Bieryło – zwrócił uwagę, że na tzw. „mostku mariańskim” autobus o mało co nie wypadł 
z  zakrętu. Zaapelował o remont barierek i przywrócenie bezpieczeństwa w tym miejscu. 
 
Sołtys Sołectwa Santoczno Maria Matwiejuk – podziękowała za to, że znalazły się pieniądze na 
uporządkowanie  cmentarza i poprosiła o utwardzenie poboczy przy ulicach Parkowej i Brzozowej w 
Santocznie. 
 
Radny Wiesław Witczyk – poprosił o załatanie dziur na odcinku ścieżki rowerowej przy zejściu do jeziora 
w Kłodawie. 
 
Radna Bożena Adamczak – poprosiła o załatanie dziur na ulicy Niepodległości w Różankach przed 
zjazdem w Niepodległości – boczną  prowadzącą do  miejscowego  przedszkola.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona – podsumował pracę Rady Gminy Kłodawa w 2019 roku 
oraz podziękował wszystkim zebranym za współpracę. 
 
Ad. 8 Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Kłodawa o godzinie 12:30. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
 
Elwira Cierniewska 
Kamila Kłosowska       
 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 
 

Andrzej Korona 


